
 1 

Zápis ze 114. zasedání AS FBMI ČVUT 
  
Termín zasedání: 17.09. 2019 
Přítomni:  

Ing.  Jan Kašpar 
Ing.  Jan Kauler, Ph.D. 
Mgr.  Radim Krupička Ph.D.  
MUDr. Jan Bříza, CSc. MBA 
Ing. David Vrba Ph.D.  
Bc. Tomáš Pokorný 
Ing.  Jan Mužík, Ph.D. 

 
Omluveni:  

Magdaléna Sochrová 
Mgr. Pavel Böhm 

 
Hosté:  

Prof. MUDr. Ivan Dylevský, CSc. 
 Doc. Mgr. Zdeněk Hon, Ph.D. 
 
Program jednání:  
 

1. Schválení programu zasedání  
2. Schválení zápisů z el. hlasování 
3. Vyhlášení voleb do AS FBMI pro funkční období 2020-2022 
4. Volba volební komise pro uspořádání voleb do AS FBMI  
5. Projednání úpravy časového plánu pro AR 2019/2020 
6. Schválení změny garanta navazujícího magisterského studijního oboru   přístroje a 

metody pro biomedicínu 
7. Schválení směrnice děkana pro realizaci bakalářských a navazujících magisterských 

studijních programů na ČVUT FBMI 
8. Schválení podmínek přijímacího řízení do studia v doktorském studijním programu 

Asistivní technologie 
9. Schválení podmínek přijímacího řízení do studia v doktorském studijním programu 

Biomedicínské inženýrství 
10.  Různé 

 a. informace děkana 
 b. diskuze ke studentské anketě 
 
  

Zápis z jednání: 
 

1. Schválení programu zasedání 
Předseda AS přivítal přítomné a seznámil senátory s programem zasedání. Dále 
představil program zasedání 
 
AS FBMI ČVUT přijal následující usnesení: 



 2 

 
AS schválil program zasedání AS FBMI. 
 
Výsledek hlasování: 7-0-0  
 

 
2. Informace o zápisech z el. hlasování 

Ing. Kašpar informoval o zápisech z proběhlých elektronických hlasování a jejich 
umístění na webových stránkách v sekci AS FBMI. 
 
AS FBMI ČVUT přijal následující usnesení: 
 
AS schválil zápisy z elektronických zasedání AS FBMI. 
 
Výsledek hlasování: 7-0-0 
 

3. Vyhlášení voleb do AS FBMI pro funkční období 2020-2022 
 
Ing. Kašpar informoval o blížícím se konci volebního období stávajícího AS FBMI a 
potřebě vyhlásit volby pro období nadcházející. Lze také očekávat vyhlášení voleb do 
AS ČVUT. Vhodně by tak volby do AS FBMI i AS ČVUT proběhly ve stejném termínu. 

 
AS FBMI ČVUT přijal následující usnesení: 
 
AS FBMI vyhlásil volby pro nadcházející volební období. 
 
Výsledek hlasování: 7-0-0 
 
 

4. Volba volební komise pro uspořádání voleb do AS FBMI  
 

Ing. Kašpar požádal přítomné o návrhy na členy volební komise pro nadcházející 
volby do AS FBMI. S ohledem na očekávané vyhlášení voleb do AS ČVUT dále navrhl, 
aby pro volby do AS ČVUT působila komise ve stejném složení.  Předseda AS zajistí 
svolání komise a volbu předsedy, aby byly dále realizovány kroky vedoucí k řádnému 
provedení voleb. Předpokládaný termín voleb je ve 2.týdnu listopadu 2019.  

 
AS FBMI ČVUT přijal následující usnesení: 
 
AS FBMI jmenuje volební komisi pro nadcházející volby do AS FBMI a do AS ČVUT, 
poté, co budou volby vyhlášeny AS ČVUT. 
 
Výsledek hlasování:  
Zvolení členové volební komise: 

RNDr. Taťána Jarošíková, CSc. 
doc. Ing. Marie Pospíšilová, CSc. 
Ing. Jitka Possoltová 
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Ing. Anna Holubová 
Ing. Ivan Koleňák 
Mgr. Eva Jandová 
Ing. Petr Kudrna, PhD. 
Ing. Jakub Ráfl, PhD. 
Ing. Martina Caithamlová  
Ing. Martin Bejtic 
Ing. Michal Reimer 
Ing. Ondřej Fišer, Ph.D. 
Ing. Hana Schaabová 

 
 

5. Projednání úpravy časového plánu pro AR 2019/2020 
Proděkan Hon představil potřebu úpravy časového plánu pro AR 2019/2020 z důvodu 
získání akreditace nového doktorského studijního programu. 

 
AS FBMI ČVUT přijal následující usnesení: 
 
AS FBMI souhlasně projednal úpravu časového plánu pro AR 2019/2020. 
 
Výsledek hlasování: 7-0-0 
 
 

6. Schválení změny garanta navazujícího magisterského studijního oboru přístroje a 
metody pro biomedicínu 

 
Proděkan Hon představil změnu garanta navazujícího magisterského studijního oboru   
přístroje a metody pro biomedicínu z důvodů snížení úvazku stávajícího garanta. 
 
Diskuse: Vrba, Hon 
 
AS FBMI ČVUT přijal následující usnesení: 
 
AS FBMI schválil změnu garanta navazujícího magisterského studijního oboru   
přístroje a metody pro biomedicínu. 
 
Výsledek hlasování: 7-0-0 

 
 

7. Schválení směrnice děkana pro realizaci bakalářských a navazujících magisterských 
studijních programů na ČVUT FBMI 

 
Proděkan Hon představil směrnici děkana pro realizaci bakalářských a navazujících 
magisterských studijních programů na ČVUT FBMI. Současná aktualizace předložená 
ke schválení souvisí s akreditací nových studijních programů. 
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AS FBMI ČVUT přijal následující usnesení: 
 
AS FBMI schválil směrnici děkana pro realizaci bakalářských a navazujících 
magisterských studijních programů na ČVUT FBMI. 
 
Výsledek hlasování: 7-0-0 

 
 

8. Schválení podmínek přijímacího řízení do studia v doktorském studijním programu 
Asistivní technologie 

 
Proděkan Hon představil podmínky přijímacího řízení do studia v doktorském 
studijním programu Asistivní technologie. 

 
AS FBMI ČVUT přijal následující usnesení: 
 
AS FBMI schválil podmínky přijímacího řízení do studia v doktorském studijním 
programu Asistivní technologie. 
 
Výsledek hlasování: 7-0-0 

 
 

9. Schválení podmínek přijímacího řízení do studia v doktorském studijním programu 
Biomedicínské inženýrství 

 
Proděkan Hon představil podmínky přijímacího řízení do studia v doktorském 
studijním programu Biomedicínské inženýrství. 

 
AS FBMI ČVUT přijal následující usnesení: 
 
AS FBMI schválil podmínky přijímacího řízení do studia v doktorském studijním 
programu Biomedicínské inženýrství. 
 
Výsledek hlasování: 7-0-0 

 
 

10. Různé 
 

a. Informace děkana – prof. Dylevský informoval o událostech z vedení ČVUT a 
vedení FBMI ČVUT. Informoval o proběhlých návštěvách na FBMI, o výsledcích 
vyjednávání z kolektivní smlouvy. Dále informoval o snaze a jednáních k zajištění 
úprav v metodice rozpočtu ČVUT. Další informace směrovaly k využití další budovy 
v areálu kasáren FBMI ČVUT. 

b. Diskuze ke studentské anketě – Tomáš Pokorný představil možné požadavky na 
průběh a úpravy studentské ankety. Proděkan Hon vysvětlil systém přechodu na 
celouniverzitní řešení.  
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 Zapsal: Ing. Kašpar   Ověřil: MUDr. Bříza 


